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Abstract (en)
[origin: WO2015091554A1] Disclosed is a piece of luggage (1), preferably a trolley suitcase, which can be rolled on the floor or ground and which
comprises a body (2) and at least one pivotable roller (12) that includes a pin (54) connected to the body of the piece of luggage. The pivotable
roller can pivot in relation to the body of the piece of luggage. According to the invention, an adjusting mechanism (3) is provided which allows the
pivotable roller to pivot in relation to the body of the piece of luggage.

Abstract (de)
Bei einem Gepäckstück (1), vorzugsweise Trolleykoffer, das bzw. der über einen Boden rollbar ist, mit einem Gepäckstückkörper (2), mindestens
einer Schwenkrolle (12), die eine Schwenkrollenachse (54) aufweist, die mit dem Gepäckstückkörper verbunden ist, wobei die Schwenkrolle(12)
in Bezug zu dem Gepäckstückkörper (2) verschwenkbar ist, ist vorgesehen, dass eine Verstelleinrichtung (3) vorgesehen ist, mittels der die
Schwenkrolle (12) in Bezug zu dem Gepäckstückkörper (2) verschwenkbar ist.
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